
Höstårsmöte 27 november 2024

Ordförande Thomas Brynås hälsade medlemmarna välkomna och gjorde en kort resumé av året som gått
och öppnade sedan mötet.

§ 1 Inga fullmakter hade kommit in och röstlängd fastställdes genom deltagarlista (35 st).

§ 2 Mötet ansågs ha utlysts på rätt sätt genom medlemsbrev, på hemsidan och på anslagstavla.
Handlingarna har funnits tillgängliga 3 veckor före mötet på hemsidan och i pärm på klubben.

§ 3 Informerades om föredragningslistan där § 7 är beroende på om stadgarna enligt § 6 a)
godkännes. Föredragningslistan godkändes.

§ 4 Till mötesordförande valdes Lars Anebreid och till mötessekreterare Inger Wallin.

§ 5 Till protokolljusterare valdes Annika Bengtsson och Peter Bengtsson.

§ 6 a) Thomas Brynås informerade kort om stadgarna. Underlaget för detta är Svenska Golfförbundets
mall för golfklubb med externägt driftsaktiebolag. Mindre justeringar har gjorts men den stora
förändringen är förslaget att i stället för höst- och vårårsmöte ha ett årsmöte per år som ska ha
hållits senast den 31 mars. Dessa nya stadgar godkändes enhälligt.

b) Styrelsen föreslog oförändrad medlemsavgift till klubben, det vill säga 550 kr, vilket godkändes.

c) Tim Olander informerade om spelavgiften som för 2025 blir 6 600 kr för guldmedlem och
5 450 kr för silvermedlem, inklusive medlemsavgift. Även för juniorer blir det en mindre ökning.

d) Thomas Brynås informerade om delar av styrelsens verksamhetsplan t.ex. behov av nytt
nyttjanderättsavtal, ytterligare satsning på golf för de yngsta, nära samarbete och stöttning av
ny PRO, fortsätta och utveckla “Golf för alla”. Verksamhetsplanen godkändes.

e) Genomgång av budgeten för 2025 där sponsringen har ökat genom Sparbankens bidrag. Under
2024 ökade också ränteintäkterna samt det bidrag klubben får på grund av ökat antal
greenfeemedlemmar. Budgeten för 2025 godkändes.

§ 7 a) Eftersom stadgeändringen godkändes enligt § 6 a och årsmöte kommer att hållas senast den 31
mars 2025 föreslog valberedningen att hela styrelsen och revisorerna sitter kvar till det planerade
årsmötet i mars 2025. Förslaget godkändes.
Styrelsen föreslog enligt samma förutsättningar att valberedningen sitter kvar oförändrat till
årsmötet i mars 2025. Förslaget godkändes.

b) Klubbens uppskattade PRO sedan 28 år Cai Nilsson slutar vid årsskiftet och avtackades.
Styrelsen föreslog att utse Cai Nilsson till hedersmedlem i Vinbergs Golfklubb och detta bifölls
varmt.



§ 8 I en försent inkommen motion föreslogs en ökning av medlemsavgiften med 500 kr med avsikt att
dessa skulle spenderas i restaurang och kiosk. Motionen bordlades till nästa årsmöte.

§ 9 Ordföranden avslutade mötet och tackade deltagarna.

Thomas Brynås informerade om hur det går med tillsättandet av ny PRO. Man är i slutskedet och
hoppas kunna lämna besked om någon vecka.

Tim Olander informerade om aktuellt på banan i höst/vinter. Dräneringsarbete pågår, ombyggnad
av främre tee på hål 10 och bakre tee på hål 17, bunker görs om på hål 13 och greenbunkern på
hål 12 fylls igen. Det ska bli fyra valmöjligheter av tee: 46, 50, 54 och 58.
Golfamore kommer inte att gälla på lördagar, söndagar, helgdagar och veckorna 28-31 från och
med 2025.
Inget på gång angående en ny krögare i restaurangen ännu.

Lars Anebreid Inger Wallin Annika Bengtsson Peter Bengtsson

Ordförande Sekreterare Justeringsman Justeringsman


